
 
 

Verslag PLV 23 oktober 2021 

 

Aanwezig: Fenna Bolding, André Staas, Dirkje Scholte, Elke Slagt-Tichelman, Rudie Weima, 

Riemke de Groot, Ria Haan, Sam Pormes, Anita van der Noord, Bernadette van der Woude, Ewoud 

Bos, Marja Reuver, Willem Theunissen,  (N.B. Penningmeester Kees Waterlander afwezig) 

 

 

1. Opening en vaststelling agenda 
Fenna Bolding opent de vergadering om 10.30 uur. Ze houdt een toespraak waarin ze 
aangeeft welke zaken belangrijk waren en zijn voor het bestuur. Onder andere het 
versterken van het aandeel jongeren in GroenLinks Drenthe. De Drentse Stekken vormen 
de voorhoede van hopelijk een nieuwe aanwas van enthousiaste jongeren. Fenna heeft ook 
een regelmatig contact opgezet met de afdelingsvoorzitters, ondermeer gericht op het 
vinden van goeie kandidaten en bestuurders. Ze pleit ook voor een Burgerberaad: inwoners 
raadplegen vóór de verkiezingen, maar ook tussentijds.  

Hans Kuipers heeft als gedeputeerde de SOCIALE AGENDA geïntroduceerd. Daarin worden 
initiatieven ontwikkeld waar iedereen iets aan heeft.  Daarbij krijgt WONEN veel aandacht. 
Ze meldt ook de pas verspreide oproep van het kabinet om 1000 asielopvangplekken te 
vinden om Ter Apel te ontlasten. Wij doen bij dezen een oproep aan Jetta Klijnsma om die 
100 plekken in Drenthe snel te realiseren. 
Als laatste kondigt ze de Inspiratiedag in het Provinciehuis op 11 december aan.  

 
De agenda wordt onveranderd vastgesteld. 

  

2. Verslag PLV 27 februari 2021 
Het verslag is helaas niet meegestuurd bij de vergaderstukken. Opmerkingen graag bij de 

eerstkomende Prov. Ledenvergadering. 

 

3. Terugblik van het bestuur februari 2021 - oktober 2021 
Geen correcties of opmerkingen  

 

4. Bestuursverkiezingen 
Tineke Visscher heeft aangegeven dat ze aftreedt als bestuurslid. Ze gaat zich bezighouden 
met het verder ontwikkelen van de Drentse Stekken. Ze wordt met applaus bedankt voor 
haar enthousiaste inzet in het bestuur. 
Tanno van de Kamp neemt haar bestuursfunctie over en is nu verkiesbaar. Hij is afwezig, 

maar heeft zich al wel voorgesteld. Er wordt schriftelijk gestemd over zijn voordracht: er 

worden 26 stemmen uitgebracht, 24 voor Tanno en 2 op geen der kandidaten. Hij is met 
warm applaus ontvangen. 
 

5. Financiën 
Wegens afwezigheid van Kees Waterlander wordt de financiële situatie ook doorgeschoven 

naar de voorjaarsvergadering. 

 

6. Verantwoording Statenfractie en Gedeputeerde 
De Statenfractie is met vier leden aanwezig: Elke Slagt-Timmerman, Henk Nijmeijer, Ria 
Haan en Ewout Bos. Commissielid Sam Pormes is ook aanwezig. Ze kiezen voor een korte 

pitch over hun portefeuille waarna vragen gesteld kunnen worden.  
Elke: ik hou me bezig met de natuurvisie. Die ligt nu in het Provinciehuis. Ook het 
stikstofdossier heb ik onder mijn hoede. Vraag Michiel van de Kasteelen: er is grote zorg 
over het gebruik van bestrijdingsmiddelen, vooral bij bloembollen- en lelieteelt. De 

bewonersgroep Westerveld is heel actief. Waar staat de Statenfractie op dit dossier? Elke: 
5 partijen (PvdA, PvdD, D66, ..) voeren samen actie, maar we hebben nog geen 
meerderheid. We hebben 20 zetels nodig, daar werken we hard aan. Helaas is in de 

Tweede Kamer geen meerderheid gehaald voor een verbod op Glyfosaat niet gelukt. 



Henk: we zijn een hecht team in de fractie en we zijn tevreden dat groene energie nu ook 

door de VVD wordt omarmd. Zo zien we het effect van GL in de coalitie. Ik stop na deze 
periode: ik ga een zorginstelling in Groningen besturen. Vraag via ZOOM: de digitalisering 
van de Kamer van Koophandel is nog minimaal. Graag aandacht daarvoor van de fractie. 
Ria: Ik hou me bezig met de SDG: de Sustainable Development Goals (duurzame 
ontwikkelingsdoelen). Dat zijn er 17 stuks, waar we hard aan werken.  Het onderwerp is 
door Ewout ingebracht bij de Algemene Beschouwingen, en tot onze positieve verrassing 
hebben de Staten het hele SDG-project omarmd. Michiel: alle gemeenten kunnen ook SDG 

gemeente worden. Anita van de Noord is ambassadeur voor SDG, zij zorgt ervoor dat het 
niet alleen bij praten blijft. Groningen en Fryslân zijn nu ook bezig. 
Ewout: Snelheidsbeperkingen heb ik het heel druk mee. Er zijn gesprekken op gang over 
provinciale infrastructuur. Ook is er een motie in voorbereiding over energiearmoede. Een 
maximering van zon op veld is ingesteld, maar wij willen graag zowel veld als dak. We 
gaan kijken of de maximering weg kan bij herijking van de RES. We zijn ook hard bezig 

met waterstof. Vraag via ZOOM: wat is grootste knelpunt? We moeten er slim mee 

omgaan: verhouding tussen in- en output elektriciteit. Het is belangrijk om nieuwe experts 
op te leiden.  
Elke doet tot slot een oproep aan jonge mensen om een keer mee te lopen in de fractie en 
kijken of het iets voor hen is.  
Sam: er is een discussie over geld: er is 3.9 miljoen over voor 2022. We hebben 
beleidsdoelstellingen nodig om meer middelen in te zetten. Op dit moment is het zeker 

nodig voor de energiearmoede bij bijv. dorpshuizen en andere 
gemeenschapsvoorzieningen. Als je het platteland vergeet geef je ruim baan aan rechts-
populisme. Op dit moment zijn er drie pijndossiers: stikstof, verdubbeling N34 en GAE. 
GroenLinks kiest voor geen cent van de provincie extra naar GAE.  
Bij het bezoeken van bedrijven voelen we dat we als GL serieus worden genomen. De 
SOCIALE AGENDA met 7 miljoen is wel een verdienste van de fractie. Anita vraagt naar 
contacten met actiegroepen. Henk: nu komt de fase van het uitvoeren van de plannen. 

 

7. Campagne 
André: De slechte uitslag van de Kamerverkiezingen van maart maakt dat we hard ons 
best moeten doen om het goed te maken in maart ‘22. Bij voorbeeld door de Volt- en  
D66-stemmers terug te winnen. In Assen proberen we vier raadsleden vast te houden. In 

Emmen streven we naar verdubbeling. Ik doe toch een oproep om Huis-aan-Huisacties te 
houden. Direct contact is erg belangrijk. Groener Eerlijker Socialer is het motto. 
We kiezen voor een langdurige campagne in de Brede Beweging. Je kunt bijvoorbeeld via 
een kettingmail werken: een bekende vragen om een wervende tekst of een uitnodiging 
door te sturen.  
Sam: GroenLinks Luistert gaan we op vrijdag doen om meer mensen te trekken. Er zijn 

veel vergaderingen op de andere dagen.  
We werken met Low energy High Impact: bijvoorbeeld een kerststalletje met vuurkorf op 
straat.  
Op 15 december komt de Landelijke Tournee naar Emmen. Bij dezen een oproep aan lokale 

mensen om mee te doen. Het Provinciaal bestuur kan ook gevraagd worden om support. 
Harrie van der Meer: graag niet alleen focussen op Assen en Emmen. André: in Zuidoost 
Drenthe is er veel te winnen. We kiezen wel Hoogeveen gekozen als locatie voor de 

voorjaars-PLV. We zouden graag weer een toer doen zoals in 2019, langs alle afdelingen. 
GroenLinks heeft de doorbraak nodig naar het hele land en niet allen de Randstad.  
Elke: laten we aanwezig zijn bij alle zaken die lokaal worden opgezet. 

 

8. Rondvraag 
Michiel vraagt of het landbouwgifprobleem bij de bollenteelt Drenthebreed aangepakt kan 
worden; in veel regio’s speelt hetzelfde probleem. Hij pleit ook voor een spoedige Hoi en 
Moi-bijeenkomst; het is hard nodig dat raads-, Staten- en bestuursleden elkaar 
tegenkomen om stevige plannen te maken en elkaar te steunen. 
Hij wil ook graag ruimer tijd om de Statenfractie te bevragen en met hen te debatteren 
over het beleid. 

 
9. Sluiting 

Fenna sluit de vergadering om 12.20.  
 

 

HET MIDDAGPROGRAMMA 



Na de lunch hield landelijk bestuurslid Imane Nadiff ons voor om werk te maken 

van het “derde fundament” (naast klimaat en ongelijkheid) van GroenLinks: 

diversiteit en inclusie. Kleine en grote discriminatie, voortkomend uit onder meer 

kleur, sekse en afkomst komen overal en voortdurend voor. Daar kunnen, nee: 

moeten we wat aan doen. Te beginnen in onze eigen Beweging. Daarnaast in de 

netwerken, waarin GroenLinks zich voortbeweegt, bijvoorbeeld gemeenteraden en 

Provinciale Staten. Imane roemde het initiatief van GroenLinks voor de 

debatavond over racisme De Streep op 10 december in Vries. 

 


